

**Company Disclosure – Al Rusail Power Company SAOC PPA Amendment Agreement****Muscat, Oman, 10 March 2022**

We are pleased to inform the Capital Market Authority, Muscat Stock Exchange, and the Shareholders that the Company has been notified by OPWP about Amendment Agreement award for the Power Purchase Agreements (PPA) for 7 months beyond the current PPA Term ending 31 March 2022. The PPA Amendment Agreement will start on 1 April 2022. The Board of Directors believes that the financial terms of the Amendment Agreement of the PPA are in the best interest of the Company and its shareholders.

افصاح الشركة - تعديل اتفاقية شراء الطاقة لشركة الرسيل للطاقة ش.م.ع.م

مسقط، عمان، 10 مارس 2022

يسعدنا إبلاغ الهيئة العامة لسوق المال، وبورصة مسقط، والمساهمين أن الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه قد أبلغت الشركة عن تمديد اتفاقية شراء الطاقة لمدة 7 أشهر بعد انتهاء مدة اتفاقية شراء الطاقة الحالية التي سوف تنتهي في 31 مارس 2022. ستبدأ اتفاقية تعديل اتفاقية شراء الطاقة في 1 أبريل 2022. كما يود مجلس الإدارة الإفادة أن الشروط المالية لتمديد اتفاقية شراء الطاقة تصب في مصلحة الشركة ومساهميها.



سشين ابيانكار
Sachin Abhyankar
الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer